
ZÁPIS 
z jednání kolegia rektora dne 1. 6. 2020 

 
Jednání proběhlo jako Zoom Meeting za účasti: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán, Bc. 
Hájková, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, prof. Petráš, 
doc. Spilka, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková  
hosté: doc. Strnad, doc. Goliášová   
 

1. Informace rektora:  
➢ Na zahájení se rektor dotázal fakult na průběh rozvolňování výuky:  

HF  

- zkoušení komorní opery proběhlo úspěšně a v pá, so a ne minulého týdne proběhla 
představení za účasti stanoveného omezeného počtu zúčastněných. Představení byla 
streamována online a inscenace zaznamenána. Fakulta hodnotí průběh a výsledky velmi 
pozitivně.  
 - úspěšně proběhlo cca 40 absolventských koncertů v aule HF a v tuto chvíli zbývá uskutečnit 
asi 15 koncertů. Vše je realizováno podle předem stanoveného plánu. 
DF  

- vše probíhá bez problémů, jak bylo naplánováno.  
- děkan Francán upozornil na nejasnost v Zápisu z jednání vedení dne 25. 5. 2020 týkající se 
užívání roušek při SZZ. 
(Oprava 7. zápisu z jednání vedení z 25. 5. 2020: „Roušky není povinné užívat při kontaktním 
zkoušení u SZZ.“) 
- proděkan Strnad informoval, že v minulém týdnu proběhl on-line test z dějin světového 
divadla, ze 130 s dostatečným předstihem k testu pozvaných studentů se zúčastnilo 121 
studentů. Kontrolní podmínky, které byly k testům vytvořeny, eliminovaly na minimum 
možnost opisování.  
- Doc. Strnad poděkoval za spolupráci Michalu Valovi, bez kterého by tento typ zkoušení 
nebylo možné uskutečnit. Po měsíční přípravě začínají probíhat distanční formou individuální 
SZZ z dějin světového divadla.  

 

➢ Rektor dále informoval, že vzhledem k nedostatečnému počtu potvrzených účastí na 
původně plánovaný termín 12. 6. bylo dohodnuto a nově stanoveno konání UR JAMU 
v DnO na 19. 6. 2020. Začátek je stanoven již na 10:30, protože v ten stejný den se 
odpoledne ve 13:00 uskuteční také jednání UR HF. UR JAMU skončí s dostatečným 
časovým odstupem a převoz starších členů UR JAMU, kteří jsou členy UR HF, zajistí 
rektorátní auto.   

➢  Rektor požádal, aby do příštího KR byla v rozmezí od poloviny září (maximálně do 
přelomu září a poloviny října) vytipována možná data výjezdního zasedání rozšířeného 
kolegia k přípravě Strategického záměru 2021+, která by umožňovala plnou účast členů 
všech tří kolegií. 

➢ V průběhu dalšího jednání rektor doplnil informaci, že se zásadní pomocí člena SR JAMU 
Davida Dittricha probíhá úspěšně jednání o podzimním datu udělení čestného doktorátu 
Magdaleně Kožené a Siru Simonu Rattlovi. Rektor oběma zaslal speciální dopisy žádající o 



souhlas s převzetím čestného doktorátu a předpokládá, že na příštím KR již bude možné 
definitivně potvrdit datum a zahájit přípravu ceremoniálu.  

2. Informace kvestorky:  

➢ Proběhlo jednání vedení o poplatku za ubytování v koleji během koronavirového 
období a následné řešení ubytovacího stipendia. Návrh stanovit výši kolejného za 
červen ve stejné výši jako je ubytovací stipendium byl fakultami odsouhlasen. 

➢ Představila elektronické potvrzení o studiu pro studenty, které JAMU spustila 
v minulých týdnech. Studenti této možnosti velice využívají.  

➢ Také se diskutovalo o tom, že období trvání koronaviru se nebude započítávat do 
standartní délky studia pro studenty, to znamená, že student má teď nárok na studium 
o 184 dnů delší – uskuteční se schůzka, na které budou prodiskutovány dopady.   

3. DF – děkan Francán 

➢ dotázali se na konečné hodnocení mezinárodního panelu, který JAMU posuzoval na 
konci března. Výstupy měly být dodány do konce května, ale dosud nebyla ze strany 
zahraničního partnera žádná komunikace. Prorektorka Macková ujistila, že již konečné 
hodnocení urgujeme.  

➢ připomněl, že na návrh Divadelní fakulty bude 11. 11. udělen čestný doktorát 
norskému dramatikovi Jonu Fossemu.  

4. HF – děkan Petráš 

➢ dotaz na „režim student“ – nutno vyjasnit podrobnosti vkládaných informací. 
Dohodlo se samostatné jednání s proděkany pro studium a pror. Spilkou.  

5. Informace pror. Medka:  

➢ Před letními prázdninami prosí o přípravu hodnocení CRP projektů. 

➢ Strategický záměr 2021+ – s ohledem na zpomalení způsobené koronavirovou krizí se 
pozměnil harmonogram přípravy a dosud tedy neobdržel žádné výstupy. Fakulty by se 
tedy co nejdříve měly zaměřit na vypracování podkladů.  

6. Informace pror. Mackové:  

➢ Poděkovala za spolupráci proděkance HF Goliášové a proděkanovi DF Strnadovi, se 
kterými dokončili zprávu pro ministerstvo o celoživotním vzdělávání. Vše bylo 
odesláno a všichni považují žádost za vyřízenou.  

7. Informace pror. Hlavici:  

➢ Požádal o dokumenty pro Fond umělecké dokumentace. DF požaduje setkání skupiny 
aby bylo definováno, co všechno se od fakult požaduje. Prorektor odkazuje na 
emailovou komunikaci na začátku roku, kde jsou všechny požadavky rozepsány. 
Možnost setkání je ale určitě na místě.  Členům pracovní skupiny bude znovu 
přeposlán e-mail se závěry dosavadního jednání a požadavky, následně se dohodne 
další postup. 

➢ Sdělil budoucnost Občasníku JAMU. Bude svolána pracovní skupina k novému 
informačnímu bulletinu, kterým by Občasník měl v budoucnu být.  

 



8. Informace pror. Spilky: 

➢ V minulém týdnu proběhlo školení pracovníků určených k editaci webu, na základě 
požadavků je možné školení zopakovat, popř. individuálně konzultovat s ing. Kokešem. 
V této souvislosti je třeba zvážit výběr zaměstnanců fakult, které budou mít přístup 
k editaci webu - pro pravidelnou aktualizaci je důležitá vzájemná zastupitelnost těchto 
pracovníků. 

➢ Některé zastupitelské úřady obnovily přijímání žádostí o dlouhodobý pobyt, podrobné 
informace jsou dostupné na stránkách MZV, koordinátoři ZO fakult jsou informováni. 
Svoje ZÚ např. otevřela Ukrajina, přijímání žádostí je nadále pozastaveno např. na ZÚ 
Ruska a Běloruska. Detailní informace na stránkách MZV. V této souvislosti HF žádá o 
zařazení dvou studentů z Ukrajiny do Režimu student – žádosti zpracuje a podá ZO 
rektorátu.  

9. Astorka – Bc. Hájková:  

➢ Oznámila, že jsou nahlášeni 3 studenti do povinné 14tidenní karantény z Běloruska  

➢ Poprosila fakulty, aby sepsaly své požadavky na ubytování během letních měsíců.  

10. Vnější vztahy – Mgr. Mareček:  

➢ Prosí fakulty o dodání informací, které by měly být vloženy do aktualit na web JAMU.  

 
 
 

Příští řádné jednání kolegia rektora se koná v současném rozšířeném složení dne 15. června 
2020 od 10:30 hod. 

 
 

Zapsala: Bc. Petra Bělohlávková                                  verifikoval: prof. Petr Oslzlý 
a vedení 


